

# Christian Alliance Cheng Wing Gee College

### 宣道會鄭榮之中學

12-14 Chik Wan Street, Tai Wai, N.T., Hong Kong

香港新界大圍積運街 12-14 號

Tel: 2604 9762 Fax: 2601 6758

P2425-044

## Regarding S.1 Second Term Lunch Arrangements 有關中一下學期午膳安排事宜

#### Dear Parents 各位家長:

In regard to the lunch arrangements for the second term, parents are advised to take note of the following:

- 1. Effective from the Second Term (22 January 2025), all S.1 students will be permitted to have lunch off-campus.
- 2. The school lunch period is from 1:00 to 2:00 pm on Mondays, Tuesdays, Thursdays, and Fridays. Students dining off-campus must return by 2:00 pm; otherwise, they will be considered late.
- 3. Students dining on-campus must eat in the Tuck Shop Area and are responsible for cleaning up their trash to maintain a tidy environment.
- 4. Students dining off-campus should ensure that the eateries they visit are licensed, serve balanced meals, and avoid unhygienic or unhealthy food.
- 5. Hong Kong Gourmet Limited, a subsidiary of Vitaland Services Limited, is the exclusive lunch box supplier for our school. Students wishing to order lunch boxes can obtain order forms and submit payment at the Tuck Shop.
- 6. Parents may choose for their children to bring their own lunches or have meals delivered to the school. If ordering from external eateries, parents must ensure these establishments are licensed, provide balanced meals, and avoid unhealthy or perishable items.

The school has noticed that some parents are collectively ordering lunch from suppliers. Please note the following points:

- 1. The school's suppliers are approved vendors selected through a tendering process, in line with guidelines from the Education Bureau and endorsed by the Incorporated Management Committee.
- 2. To select lunchbox suppliers, the school has formed a dedicated committee that includes representatives from various stakeholders, considering factors such as price, nutrition, and hygiene.
- 3. Parents may choose whether to buy lunch from the school-authorised supplier for their children. If they select other suppliers, they should be mindful of food safety and the potential risks during the ordering process, including the protection of personal interests and the risk of property loss.

For inquiries, please contact Ms Yeung Ching Name, the Head of the Student Affairs Department, at 2604 9762. Thank you for your attention to these matters. Wishing you a joyful Christmas and a prosperous New Year.

### 請留意以下有關下學期午膳安排的各項事宜:

- 1. 由下學期開始(2025年1月22日),中一學生可外出用膳。
- 2. 午膳時間為下午 1:00 至 2:00 · 學生必須於下午 2:00 前回校 · 否則視作遲到。
- 3. 在校用膳的學生須到小食部範圍進食,並自行清理垃圾,保持校園環境清潔。
- 4. 學生需留意光顧的食肆是否持有牌照,食物是否營養均衡,避免進食不衛生或不健康的食物。
- 5. 維他天地服務有限公司全資附屬的香港美食有限公司為本校唯一午膳餐盒供應商。若學生有意在下學期訂購 飯盒,可自行到小食部領取訂購表格及繳交費用。
- 6. 家長亦可選擇為學生自備午膳·或由家長送飯至學校。如家長選擇為學生訂購校外食肆的食品·宜留意光顧的食肆或工廠是否持有相關牌照·避免選購不健康或容易變壞的食品。

此外,本校得悉部分家長以集體方式從其他午膳餐盒供應商訂購午餐。在此,謹請家長注意以下事項:

- 1. 本校的供應商是根據教育局的指引,經招標程序,由法團校董會授權的合格供應商。
- 2. 本校在考慮選擇飯盒供應商時,除了價格、營養和衛生等原則外,還成立了專責委員會,讓不同持份者代表參與招標程序,考慮不同持份者的意見。
- 3. 家長可為子女選擇是否與學校授權的午膳供應商購買午膳。如果家長選擇其他供應商,請特別留意相關食物安全及訂購過程中可能出現的風險,例如個人利益保障、財物損失等。

如有任何疑問,歡迎隨時與學生事務主任楊淨嵐老師聯絡。聖誕、新年將至,在此謹祝各位佳節快樂、主恩永偕。

宣道會 第秦之中學 (2011) 大 (2011)

Christian Alliance Cheng Wing Gee College 宣道會鄭榮之中學

Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長 19 December 2024 2024 年 12 月 19 日